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Ostatnio dużo mówiło się o roli Pjanica w nowej Romie. W zespole Luisa

Enrique Miralem był jedną z gwiazd, u Zemana przygasł i wydaje się, że

nowy trener nie podziela zachwytu swojego poprzednika. A co na to sam

piłkarz?

 

Zapytany o ostatnie występy oraz nadchodzący mecz Romy Pjanic odpowiada:

- Przeciw Catanii nie zagraliśmy dobrze. Z Interem zagraliśmy piękny mecz,

podobnie jak z Bologną, gdzie jednak w drugiej połowie widać było znaczny spadek

formy, a to nie powinno mieć miejsca. Przeciw Cagliari czeka nas bardzo ważne

spotkanie. Koniecznie musimy wygrać, bo trzy punkty są nam bardzo potrzebne.

 

Dziennikarze sugerują, że jutro – jeśli nie zagra Totti – Pjanic może zostać

wystawiony na jego pozycji. Piłkarz zapewnił wczoraj Roma Channel, że dla niego ta

zmiana nie jest żadnym utrudnieniem:

- Nie ma różnicy między grą po prawej czy lewej stronie albo na środku. O mojej

pozycji mówiło się już zbyt wiele. Ważne jest, żeby zespół trzymał się razem, grał

razem. Ja jestem do dyspozycji i staram się grać jak najlepiej dla tych barw. Prawa?

Nie ma problemu. Grałem na tej stronie dużo w ubiegłym roku i na tej stronie gram

też w kadrze. 
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